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Zápis z 1. veřejné schůze osadního výboru Plačkov 2017 

Zúčastnění: Milan Janďourek, Alena Krejčí, Jan Dušek, Markéta Franzová, Jana Franzová,  

                     Dibelka Vladislav 

Omluveni: Renata Kopecká, Ivana Joklová, Petr Vašák 

Hosté: Ing. Lenka Bartáková 

Zúčastnění občané: celkem 21 občanů 

Kdy: 10. července 2017 od 18:30 

Kde: kiosek u fotbalového hřiště 

 

Body k jednání: 

1. Činnost osadního výboru Plačkov + informace od září 2016 po poslední veřejné schůzi 

2. Místní komunikace a zimní údržba komunikací 

3. Zeleň v obci 

4. Obnovení ouvozové cesty k lesu 

5. Rozšíření bezdrátového rozhlasu 

6. Jednání členů osadních výborů a MěÚ Humpolec 

7. Akce „ČISTÁ VYSOČINA“ 

8. Dětský den v Plačkově 

9. Finanční náklady pro obec Plačkov (období leden až květen 2017) 

10. Dotazy občanů, připomínky a diskuze 

 

Ad1) Schůze osadního výboru probíhají pravidelně každý měsíc. 

Informace od září 2016. Dne 1. 9. - 2. 9. 2016 byla provedena úprava hráze rybníku Pažezáč. 

Během října – prosince 2016 proběhla generální oprava křížku u kapličky. 13. 10. – 14. 10. 2016 

bylo rozšířeno dětské hřiště o další prvek – houpačky. 24. 10. 2016 byla opravena elektroinstalace 

v kiosku (areál TJ Sokol Plačkov). 14. 11. 2016 oslavila paní Marta Lešánková 100. narozeniny. 

V prosinci 2016 se postupně rozsvěcovalo nové osvětlení v obci. Proběhla revize kotlů, kterou 

provedl pan Bleha, bylo navštíveno 19 domácností.  

 

Ad2) Zimní údržbu i nadále provádí Školní statek Humpolec (prohrnování silnic); posyp zajišťují 

technické služby města Humpolec; chodník u hlavní silnice prohrnuje pan Petr Klofáč. Se všemi 

službami jsme spokojeni a děkujeme.  
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Dále byl umístěn 3. posypový box u pana Pechače. Silnice Humpolec 2x za zimu vyváželi sníh 

kolem chodníku u hlavní silnice. 

Byla vybudována nová komunikace p. Likeš Petr –p. Vrána Bohumil. Asfalt byl položen 29. 5. 

2017. 

 

Ad3) Proběhla úprava a kácení stromů v ouvozové cestě. Dne 13.4.2017 spadl smrk u rybníku 

obecňák, který poškodil ploty (p. Vazače; p. Jokla a p. Šlaise) – vzniklou škodu řeší pojišťovna. 

V rámci bezpečnosti byl pokácen další smrk a jedle. 

Sečení obecních pozemků bylo provedeno 25. 5. – 3. 6. 2017. Sečení prováděl pan Petr Klofáč. 

 

Ad4) Během března až května 2017 byla obnovena ouvozová cesta k hájovně. Byly vykáceny 

stromy a keře, byla tam navezena hlína a uválcována. 

 

Ad5) Dne 29. 3. 2017 byl rozšířen bezdrátová rozhlas o 3 místa. U p. Likeše, u vlakového přejezdu 

a u p. Janalíka. 

 

Ad6) Dne 5. 4. 2017 proběhlo jednání na MěÚ Humpolec s osadními výbory.  OV Plačkov vznesl 

požadavek na výstavbu nové budovy pro osadní výbor a vybudování inženýrských sítí na obecních 

pozemcích vedle p. Bokůvky. Budova OV se začne stavět již do konce roku 2017 a inženýrské sítě 

podá OV jako požadavek pro rozpočet na rok 2018. 

 

Ad7) 15. 4. 2017 se 22 občanů zúčastnilo úklidu naší obce a okolí v rámci akce „ČISTÁ 

VYSOČINA“ do které se osadní výbor přihlásil. Všem zúčastněným moc děkujeme! 

 

Ad8) Dětský den v Plačkově 2017 – tématem letošního roku se stal Western. Dne 3. 6. 2017 se 

Plačkov proměnil na Plačkov City a děti se utkali v klání o nového Sheriffa Plačkova. Celkem se 

tohoto klání zúčastnilo rekordních 180 dětí a všichni zvládli Sheriffské zkoušky na výbornou a staly 

se tak novými Sheriffy Plačkova. Pro děti bylo připraveno 10 náročných disciplín, bohatý 

doprovodný program a také občerstvení a balíčky se sladkostmi a věcnými dary, v neposlední řadě 

proběhlo losování o věcné ceny. Počasí se vydařilo a velké poděkování patří všem, kteří se na 

dětském dnu podíleli a také sponzorům, kteří nám věnovali ať peněžité nebo věcné dary. 

 

Ad9) Finanční náklady pro obec Plačkov (období leden až květen 2017) 

 Zimní údržba MK     24 684,- 
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 Zimní údržba chodníků    2 500,- 

 Čištění chodníků     5 000,- 

 Veřejná zeleň – úprava zeleně Bokůvka, Hájovna 5 000,- 

 Předplatné měsíčník Zálesí    468,- 

 PD výměna požeráku obecní rybník   10 890,- 

 ZP směna pozemku     12 316,- 

 SOMPO – popelnice OA    2 528,- 

 Kaplička – energie     590,- 

 VO – el.energie     15 242,- 

 Trvalé odnětí z lesního pozemku   11 519,- 

 Výměna popelnic     8 866,- 

Celkem      99 603,- 

 

*vyjmutí lesního pozemku v k.ú. Plačkov - jedná se  o hřiště v místní části na Vilémově, které už je 

dle katastrálních map v  katastru Plačkova, proto se to eviduje do Plačkova. 

 

Ad10) Dotazy občanů, připomínky a diskuze 

Snížení rychlosti v obci dotaz pí. Krejčová - ohrožení malých dětí – návrh p. Franze Miroslava - 

zpomalovací retardéry – umístit na krizová místa, oslovit Policii ČR, aby sem dala měřící přístroj na 

nějakou dobu -  návrh p. Vrány Bohumila. OV Plačkov se zeptá na obě varianty. 

Protékající rybník u váhy p. Vazač – OV Plačkov osloví pana Kučírka, poté budeme situaci řešit 

individuálně. 

OPRAVA - nejde rozhlas u p. Jokla (místo 67 

Úprava rybníka Pařezáč p. Vazač – OV Plačkov již tuto situaci vyřešil, v případě zájmu až bude 

rybník vypuštěn může kdokoliv rákosí vyřezat a vyčisti vchody do rybníka, popřípadě OV Plačkov 

může zrealizovat brigádu, do které by se zapojili občané Plačkova.  

 

Předseda OV Plačkov poděkoval všem přítomným, že se schůze zúčastnili a dali nám zpětnou 

vazbu na naši práci. Děkujeme za ocenění. 

 

 

Veřejná schůze byla ukončena v 19:40.    Zapsala: Markéta Franzová 

 

Předseda OV: Milan Janďourek   Ověřovatelka: Alena Krejčí  


